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Nr AO.0002.00009.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXIX 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 3 sierpnia 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:18 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 15 radnych: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXIX sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, poprosił wszystkich o powstanie                      

i upamiętnienie minutą ciszy 80 rocznicy Zbrodni Wołyńskiej obchodzonej 10 lipca oraz             

79 rocznicy obchodów Powstania Warszawskiego obchodzonej 1 sierpnia. Następnie, radni 

zostali poproszeni o sprawdzenie quorum. 15 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując 

się na listę obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do 

prowadzenia i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński na podstawie wniosku 

złożonego przez burmistrza wniósł o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały do 

proponowanego porządku obrad w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu. Zaproponował, aby powyższy projekt uchwały wprowadzić w pkt 7 pod literą i. 

Następnie, poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z zaproponowaną zmianą:  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z LXXVII sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew, dodatków stażowego, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia, a także określający tryb i warunki przyznawania 

nagród; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych Gminy Kleczew; 

c)  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 12 grudnia 1995 r. 

w sprawie utworzenia Biura Obsługi Szkolnictwa; 

d)  w sprawie ustanowienia zasad przyznawania świadczenia pieniężnego pn. „Bilet 

plus dla ucznia” dla uczniów szkół ponadpodstawowych, będących mieszkańcami 

gminy Kleczew; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa własności 

nieruchomości; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości; 

g) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą w Kaliszu na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

h) w sprawie przejęcia od Powiatu Konińskiego zadania zarządzania przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy i Miasta Kleczew; 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z proponowaną zmianą:  

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu z  LXXVII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół z LXXVII 

sesji był do wglądu w biurze rady oraz został wysłany radnym na skrzynki mailowe w celu 

zapoznania, następnie zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania. Uwag nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXVII sesji: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 4. . Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 13 czerwca 2023 r. do 21 lipca 2023 r. przedstawił 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja.  

Radny Jacek Pernal w nawiązaniu do złożonych wniosków Rządowego Programu Polski Ład  

na budowę dróg i infrastrukturę wodno-kanalizacyjną zapytał, na jakie drogi i ile wniosków 

zostało złożonych w ramach tego programu? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że zostały złożone 

trzy wnioski. Pierwszy wniosek do kwoty 2 000 000,00 zł obejmuje wybudowanie ulic: Piaski          

i Jubileuszowej   w Kleczewie, łącznika pomiędzy ulicą 11 listopada, a 3 Maja w Kleczewie 

oraz ulicy Cichej w Budzisławiu Kościelnym. Drugi wniosek na kwotę 30 000 000,00 zł to 

droga Józefowo-Danków, a trzeci wniosek za 8 000 000,00 zł obejmuje budowę drogi                                        

w  Józefowie z kanalizacją i wodociągiem oraz kwestie kanalizacyjne w Kleczewie. 

Następnie, radny Jacek Pernal poprosił o przedstawienie dokładniejszych informacji 

dotyczących powołania nowego dyrektora Szkoły Podstawowej w Koziegłowach. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Pani Dyrektor Hanna 

Szczekocka pomimo naszych usilnych starań zdecydowała o przejściu na emeryturę, (po                

33 latach pełnienia funkcji). Dlatego też trzeba było powołać kogoś na to stanowisko. 

Zrobiliśmy konkurs. Zgłosiła się tylko jedna osoba, która dzień przed konkursem zrezygnowała 

i wycofała dokumenty. Wtedy sytuacja stała się troszeczkę patowa, dlatego że termin bardzo 

naglił. W takim przypadku burmistrz powołuje czy mianuje kogoś na stanowisko dyrektora. Już 

wtedy nie organizuje się drugiego konkursu. Kandydatką taką została Pani Ewa Magdalena 

Wróbel. Jest to mieszkanka gminy Golina. Bardzo doświadczony pedagog, ale co równie ważne                  

z wykształcenia prawnik, a także osoba, która posiada dużą wiedzę w kwestii mediacji.                 

Te umiejętności obawiam się, że będą potrzebne nowej pani dyrektor, dlatego że sytuacja                    

w Koziegłowach od pewnego czasu jest dość napięta, odkąd pani dyrektor Szczekocka 

poinformowała szersze grono odbiorców o tym, że przechodzi na emeryturę. Pojawiły się 
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zupełnie niepotrzebne emocje i konflikty. A warto pamiętać, że szkoła w Koziegłowach cieszy 

się naprawdę bardzo dobrą opinią. Tam od zawsze była taka rodzinna atmosfera. Bardzo zależy 

mi na tym, aby nastrój tej pozytywnej energii do Koziegłów wrócił i dlatego powołanie osoby  

z zewnątrz mam nadzieję, że tą sytuację uzdrowi.  

Radny Jacek Pernal w nawiązaniu do dofinansowania pod nazwą „ Zagospodarowania terenów 

rekreacyjnych przy ul. 600-lecia w Kleczewie” zapytał, jakie przedsięwzięcie zostanie podjęte 

w ramach tej  pomocy?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że gmina otrzymała 

195.000,00 zł na utworzenie tzw. „Błoń Kleczewskich”. Jest to teren mieszczący się                      

za trybunami stadionu miejskiego. Planowane jest tam odsączenie terenu i zasianie trawy,            

ze specjalnym systemem nawadniającym. Miejsce to będzie służyć dzieciom i młodzieży do 

treningów piłki nożnej. Będzie także stanowić centrum integracyjno-rozrywkowe, gdzie 

odbywać się będą różne imprezy gminne. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do budowy sieci wodociągowej w ulicy 

Łąkowej w Kleczewie zapytał, czy sieć ta będzie doprowadzona do terenów inwestycyjnych, 

tak aby inwestorzy mogli tam zakładać swoje firmy? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Oczywiście, że tak. Wcześniej 

mieliśmy bardzo dużo problemów natury formalnej. Grunt ten był wydzierżawiony na dość długi 

okres, nie mogliśmy tam wpuścić geodety, musieliśmy wypowiedzieć umowę dzierżawcy. 

Później zaczęła się kwestia podziału tego terenu na działki, a w tej chwili ją uzbrajamy. 

Inwestorzy deklarują się, że chcą tutaj inwestować, co mnie nie ukrywam bardzo cieszy. 

Wiadomo, że to musi być przygotowana pełna infrastruktura. Jeżeli nie ma wody, nie ma 

kanalizacji, to ciężko będzie inwestora ściągnąć, dlatego w tej chwili uzbrajamy tą działkę. 

Mamy wpływy do budżetu. Te działki się sprzedają, więc zamysł jest taki, żeby pieniądze po 

prostu reinwestować. Czyli budujemy infrastrukturę dzięki czemu kolejne działki będą się 

sprzedawać. Nie mamy tych działek niestety za dużo. Ten teren ma 9 hektarów, działki są około 

hektarowe. Więc około 9, może 8 inwestorów by się tam mogło na tym terenie zmieścić. Nie 

licząc tej działki 6 hektarowej obok, bo tam również ona się cieszy zainteresowaniem inwestora. 

W tej chwili jestem w trakcie rozmów. A tak na marginesie mogę państwu jeszcze dopowiedzieć. 

Miałem przedwczoraj spotkanie również z przedstawicielami firmy, którzy chcieli kupić całą tą 

działkę. I chcieli zainwestować ponad 100 000 000 zł na terenie Gminy Kleczew. Inwestycja 

miałaby polegać na przetwarzaniu kurzego obornika. Mieli tutaj na miejsce dowozić jeszcze 

gnojowicę i to miała być biometanownia. Po spotkaniu z inwestorem poprosiłem, żeby zabrali 

nas w takie miejsce, gdzie taką inwestycję już wykonali. Bardzo chciałbym, (może nawet nie 

tyle zobaczyć, ile powąchać) jak ten biznes pachnie. Tutaj państwo twierdzą, że technologia jest 

absolutnie inna, że tutaj będzie szczelne, więc na poziomie deklaracji jestem w stanie to przyjąć. 

Natomiast chciałbym jechać zobaczyć tam, gdzie jest również ten pomiot kurzy                                    

i gnojowica dowożona jak to pachnie. Jak państwo pewnie się domyślacie, to dość sceptycznie 

jestem nastawiony co do tej inwestycji. Nie przywykłem inwestorów żegnać przed drzwiami, 

więc porozmawialiśmy z nim. Potrzebuję więcej danych, aby móc podjąć ostateczną decyzję, 

natomiast na chwilę obecną nie ukrywam jestem sceptycznie nastawiony.  

W tym miejscu, Wiceprzewodniczący Marian Kapela nawiązując do budowy chodnika                  

w Złotkowie na odcinku od drogi powiatowej w kierunku cmentarza wnioskował o usunięcie 
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drzewa znajdującego się na łuku drogi przy cmentarzu w Złotkowie oraz utwardzenia poboczy 

wzdłuż tej drogi.  

Na powyższym zakończono.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Radny Jacek Tylman wnioskował o: 

1) zamontowanie lustra na skrzyżowaniu drogi gminnej z drogą powiatową          

w miejscowości Koziegłowy (przy Szkole Podstawowej); 

2) naprawę pochylonej lampy ulicznej przy skrzyżowaniu drogi gminnej z drogą 

powiatową w miejscowości Koziegłowy (w kierunku miejscowości Ostrowite). 

Wiceprzewodniczący Marian Kapela wnioskował o odprowadzenie wody opadowej z drogi 

powiatowej do rowu w miejscowości Złotków (przy posesji nr 19). 

Ad 7a) Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Edyta Kolasińska przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach                            

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew, dodatków stażowego, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia, a także określający tryb i warunki przyznawania nagród. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/591/2023 w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew, dodatków 

stażowego, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia, a także określający tryb i warunki przyznawania nagród: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,                    

M. Trzewiczyński, J. Tylman,) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (A. Pawlaczyk) 

BRAK GŁOSU: 1 (D. Woźniak- w związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym z dnia 

8 marca 1990 r., radna nie brała udziału w głosowaniu) 

NIEOBECNI: 0 
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Ad 7b) Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Edyta Kolasińska przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/592/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Kleczew: 

ZA: 14  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,                    

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (A. Pawlaczyk) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

 

Ad 7c) Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Edyta Kolasińska przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kleczewie        

z dnia 12 grudnia 1995 r. w sprawie utworzenia Biura Obsługi Szkolnictwa. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/593/2023 w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Kleczewie z dnia 12 grudnia 1995 r. w sprawie utworzenia Biura Obsługi 

Szkolnictwa: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7d) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania świadczenia pieniężnego           

pn. „Bilet plus dla ucznia” dla uczniów szkół ponadpodstawowych, będących mieszkańcami 

gminy Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej złożyła wniosek, aby wprowadzić zmianę w zapisie uchwały        

o ustalenie procentowego ( a nie kwotowego ) dofinansowania do każdego biletu miesięcznego 

dla uczniów szkół ponadpodstawowych, będących mieszkańcami gminy Kleczew.  

 

Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda poinformowała, że w przypadku 

procentowego dofinansowania kwoty przyznanych świadczeń byłyby różne, co zgodnie                

z opinią Pani prawnik mogłoby zostać negatywnie rozstrzygnięte przez nadzór Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/594/2023 w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania świadczenia pieniężnego pn. „Bilet plus dla ucznia” dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych, będących mieszkańcami gminy Kleczew: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7e) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kleczew prawa własności nieruchomości.  

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/595/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Gminę Kleczew prawa własności nieruchomości: 

ZA: 14  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,                           

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,                         

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 1 (W. Krzywdziński - w związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym 

z dnia 8 marca 1990 r., radny nie brał udziału w głosowaniu) 

NIEOBECNI: 0  
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Ad 7f) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/596/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7g) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Oświetlenie 

Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą w Kaliszu na podwyższenie jej kapitału zakładowego 

oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. Następnie dodał, że gmina jest na etapie przygotowywania dokumentacji na 

modernizację pozostałego oświetlenia na terenie Kleczewa. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/597/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kaliszu na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7h) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Konińskiego zadania zarządzania przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych 

Gminy i Miasta Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/598/2023 w sprawie przejęcia od Powiatu 

Konińskiego zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu 

dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7i) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/599/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Konińskiemu: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7j) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła o wprowadzenie            

6 autopoprawek w następującym zakresie: zmniejszająca dotację na podręczniki w wysokości 

260,54 zł., środki na wydatki na obywateli Ukrainy w kwocie 2.142,00 zł, pomoc finansowa 

dla Powiatu Konińskiego w wysokości 4.030,00 zł, zagospodarowanie terenu wokół Stadionu 

Miejskiego w Kleczewie ( w roku 2023 wydatki wyniosą 700.000,00 zł, natomiast szacowana 

wartość na 2024 rok to 100.000,00 zł, - łącznie 800.000,00 zł, w tym 195.000,00 zł                                

z Europejskiego Funduszu Rolnego), wniosek o zwiększenie dotacji podmiotowej dla Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie o kwotę 54.397,00 zł z przeznaczeniem na wymianę 

filtrów w wentylatorze oraz na naprawę urządzenia wody lodowej, wprowadzenie sprostowania 



 

10 
 

w sprawie zwrotu do Urzędu Wojewódzkiego kwoty 906,00 zł. Powyższy projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Jacek Pernal w nawiązaniu do zadań inwestycyjnych związanych z budową żłobka           

w Kleczewie oraz rozbudowy Przedszkola w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Kleczewie 

zapytał, czy wzrost kwoty umowy związany jest z waloryzacją? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, że Prawo Zamówień Publicznych nakłada  

w obecnym czasie na umowę powyżej 12 miesięcy obowiązek wpisania możliwości 

rewaloryzacji takiego zadania, z którego to prawa skorzystał wykonawca. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania wraz z proponowanymi autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/600/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r.: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7k) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są ze zmianami 

wprowadzonymi w uchwale budżetowej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania wraz z proponowanymi autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXIX/601/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 
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Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński ogłosił 

przerwę w obradach o godz. 13.28, obrady zostały wznowione o godz. 13.35. 

Ad 8. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie udzielił głosu Panu Krzysztofowi 

Kwiatkowskiemu.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu                     

i wszystkie osoby zebrane na tej sali. Postaram się nie zabierać tutaj dużo czasu, ceniąc go         

i szanując również ze względu na czas w stosunku do mojej osoby. Chcę na początku przekazać 

informację, że nie przychodzę tutaj po to, żeby wywoływać jakieś konflikty, wojny, ale ze 

względu na dwa tematy. Pierwszy temat jest taki. Mam świadomość tego, że w sierpniu (doszły 

do mnie informacje) będzie ogłoszony przetarg na działalność w Klubie Bilardowym 33. 

Dlatego chciałbym się zapytać i potwierdzić, czy jest to prawdą? Nie ukrywam, że gdzieś 

pojawiają się takie myśli, żeby może do tego przetargu stanąć.  

Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa, cyt.: Zapytanie ofertowe będzie wysłane do 

wszystkich przedsiębiorców z terenu Gminy Kleczew i nie tylko. I obiecuję, że wyślemy to 

zapytanie Panu Krzysztofowi, ale pod koniec przyszłego tygodnia.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Dobrze, dziękuję. Ja mam teraz takie pytanie. Zastanawiam 

się, czy ten przetarg, czy zapytanie ofertowe (może tak to nazwijmy bo bardziej prawnie jest to 

inaczej ukształtowane), czy to będzie też taka forma jaka była podczas zapytania ofertowego, 

jeśli chodzi o Klub Pod Palmą? Przede wszystkim chcę się zapytać, jak aktualnie wygląda 

sytuacja na Malcie? Od razu jednoznacznie chcę też podkreślić, że nie jest to żadna forma 

złośliwości. Ja byłem z tymi miejscami na prawdę bardzo mocno zżyty, pod każdym względem. 

Dlatego chcę się po prostu zapytać. Nie mam okazji tam chodzić, bo nie odczuwam takiej 

potrzeby. Mówi się, że mam mocny charakter i jednocześnie wrażliwy. I to jest fakt. I gdzieś 

pewne rzeczy jeszcze we mnie siedzą. Ja tylko chcę się zapytać, jak aktualnie wygląda sytuacja 

na Malcie, w Klubie Pod Palmą? Czy to dobrze prosperuje? Czy prosperuje to źle?  

Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa, cyt.: Zapytania ofertowe na Maltę były 

wysłane trzy, bo takie mamy prawo, że do trzech jednostek możemy wysłać. Klub Pod Palmą 

prosperuje.  To już nie jest nasz interes, mamy to w dzierżawie. Rozmawialiśmy wczoraj z Panem 

Piątkowskim. Ma świadomość, że promocja była dość późno. No i tyle mogę odpowiedzieć.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Ok, rozumiem. Pan burmistrz jeszcze chce coś dodać? Panie 

burmistrzu, ja mam tylko jedno pytanie, zanim Pan odpowie. Czy wy jesteście zadowoleni z tego 

co się aktualnie dzieje na Kleczewskiej Malcie?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Ja może odpowiem w taki 

sposób. W zeszłym roku o Klubie Pod Palmą słyszeliśmy nie tylko pozytywne, ale niestety 

również negatywne opinie. Tak samo jest w tym roku. W tym roku brakuje mi może troszeczkę  

działań marketingowych, to o czym już powiedziała Pani Dyrektor, a co wczoraj przyznał 

przedsiębiorca, że ma wrażenie, że troszeczkę za późno wziął się za promocję. Zaczął                       

z „wysokiego C”. Tam były jakieś imprezy komercyjne organizowane, które niestety nie 

przyciągnęły młodzieży z Kleczewa (nie tylko młodzieży, po prostu nie przyciągnęły 

mieszkańców Kleczewa). Jest taki jeden wpis na Facebooku, jednej z mieszkanek Kleczewa, że 

mieszkańcom Kleczewa nie sposób dogodzić. Jak nic się nie dzieje, to narzekają, że nic się nie 
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dzieje, jak jest fajna impreza zrobiona, to mało kto przychodzi albo nie przychodzi w ogóle. Czy 

ja jestem zadowolony? Zobaczymy po sezonie. Wczoraj rozmawiałem z Panem, który 

wydzierżawił od nas ten obiekt. Mamy Dni Kleczewa i Dożynki, więc w najbliższy weekend ten 

Klub będzie zamknięty, żeby nie robić konkurencji dla naszej wewnętrznej imprezy. Natomiast 

wszystkie pozostałe weekendy oczywiście już będzie można się tam udać i jakieś wydarzenia 

będą organizowane, czy też będzie można sobie coś kupić w lokalu gastronomicznym. Natomiast 

jedna ważna rzecz, o której powiedziała Pani dyrektor. Ten lokal został wydzierżawiony. I jeżeli 

ja teraz patrzę na to z punktu biznesowego, to jestem bardziej zadowolony niż w zeszłym roku. 

W zeszłym roku zanotowaliśmy stratę. W tym roku wydzierżawiliśmy ten obiekt i nie wiem czy 

to jest tajemnica, czy ja mogę to podać, czy nie mogę? To jest informacja publiczna, więc to  

pewnie żadna tajemnica, że wydzierżawienie tego klubu to kwota 20.000,00 zł, Więc jeżeli 

chodzi o sytuację finansową to jesteśmy na plusie. Jeżeli chodzi o kwestie związane                          

z funkcjonowaniem, to już każdy mieszkaniec musi ocenić samodzielnie.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Dziękuję za wyczerpującą odpowiedź. Czy jesteśmy na 

plusie? Ciężko powiedzieć ze względu chociażby na to, że została podjęta decyzja, że                       

w momencie kiedy przychodził przedsiębiorca, została założona mu kostka. Więc jak wliczymy 

wszystkie koszty, to mimo wszystko podjęliśmy taką decyzję, więc to też jakiś wynik finansowy 

rzutuje na to, że tych pieniędzy zainwestowaliśmy więcej. Co do wyniku finansowego z tamtego 

roku. Może czasami warto by było zaprosić mnie, bym mógł przedstawić te warunki finansowe. 

Wbrew pozorom, my dużo do Malty nie dołożyliśmy, ale też trzeba sobie odpowiedzieć na jedną 

bardzo ważną kwestię. Malta była dla nas obiektem, który dawał ludziom wartość dodaną. Pan 

burmistrz oczywiście będzie oceniał to na koniec sezonu. Ja dzisiaj powiem dosyć odważne 

rzeczy, które tak na prawdę chyba nie tylko ja uważam. Ja dopiero dzisiaj przejechałem się tam 

rowerem. Prosto od razu tutaj przyjechałem. Nawet dzisiaj tak na prawdę miało mnie tutaj  nie 

być. Spisałem sobie pewne rzeczy. Malta jest dramatem wizerunkowym i to trzeba sobie 

powiedzieć. Nie mówmy o tym, że nie ma ratownika, że nie ma kąpieliska, bo to nie o to chodzi, 

ale mimo wszystko my w tamtym roku mieliśmy pewien klimat, mieliśmy pewną atmosferę, były 

przeprowadzane działania, z których mogliśmy być zadowoleni.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: To może najpierw rzućmy 

okiem na ten dramat wizerunkowy. (W tym momencie zostały wyświetlone zdjęcia 

przedstawiające Maltę w Kleczewie). Szanowni Państwo, jest dużo więcej obiektów niż było             

w zeszłym roku. Mamy postawioną taką fajną antresolę, zadaszenie. Ja nie winię Pana za to, 

bo to wydzierżawił podmiot zewnętrzny i udoskonalił w ramach własnych nakładów 

finansowych. Nie zgodzę się ze stwierdzeniem, że Malta jest jakąś wizerunkową katastrofą. 

Zobaczmy, jest na prawdę bardzo fajnie, bardzo sympatycznie i można wypoczywać w każdych 

warunkach pogodowych. Jak jest pogoda ładna, to się człowiek wykąpię w jeziorze, kiedy jest 

niepogoda, można usiąść i coś sobie smacznego zjeść albo wypić, więc absolutnie nie zgadzam 

się z tym stwierdzeniem. Natomiast co do kostki brukowej. To nie jest tak, że na życzenie 

przedsiębiorcy została wyłożona kostka brukowa. Jeżeli Państwo byliście na miejscu to 

doskonale wiecie, że ten plac został utwardzony pomiędzy naszym lokalem gastronomicznym, 

czyli tą sztuczną plażą, a labiryntem, który powstaje z roślin. I to miejsce będzie 

wykorzystywane nie tylko w czasie sezonu na organizowanie różnego rodzaju imprez, ale 

również na wycieczki edukacyjne, na działania promocyjne i wiele innych inicjatyw. Próbujemy 

rozwijać ten obiekt, więc troszeczkę nietrafiony argument, że komuś na życzenie budowaliśmy 

kostkę brukową. Malta się rozwija. Szczerze mówiąc ja też uważam, że to jeszcze nie jest 

idealnie. Nie wiem co zrobię w przyszłym roku. Czy to będzie kwestia dzierżawy, czy to wróci 
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do OSiR w Kleczewie? Ocenimy po sezonie i będziemy się zastanawiać w przyszłym roku co       

z tym fantem zrobić.  Panie Krzysztofie, Pamięta Pan w zeszłym roku, Pan sam wnioskował          

o to, że nie ma za bardzo gdzie tańczyć i przydałby się jakiś teren utwardzony. Co prawda, my 

wtedy rozważaliśmy trochę inną lokalizację. Pamięta Pan tą historię?  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Tak, oczywiście, że to pamiętam, ale ta kostka, która tam 

była, jak się okazuje, procentowo wystarczyła dla tych mieszkańców, którzy przychodzili. 

Dzisiaj zrobiliśmy plac duży i tych mieszkańców tam kompletnie nie ma. Co do promocji, ja 

zawsze jedną rzecz będę powtarzał. Nie sprowadzajmy wszystkiego do promocji. I to nie jest 

zarzut w stosunku do Państwa, czy do Pani dyrektor, czy do kogokolwiek. Może bardziej do 

społeczeństwa i to mówię wprost. Niech społeczeństwo nie sprowadza wszystkiego na zasadzie 

takiej, że była słaba promocja imprezy. Doskonale ludzie wiedzą, gdzie jest Kleczewska Malta. 

TVN kiedyś potrafiło przyjechać i wiedziało gdzie jest Kleczewska Malta, a kleczewskie 

społeczeństwo nie wiedziało, że akurat w tym momencie organizowane jest w Klubie Pod Palmą 

spotkanie w ramach Mistrzostw Europy (strefa kibica). Kto podjął decyzję i kto był 

odpowiedzialny za przeprowadzenie zapytania ofertowego dotyczącego Klubu Pod Palmą?  

Burmistrz Gminy i Miasta w Kleczewie Mariusz Musiałowski, cyt.: Robił to Pan Andrzej 

Kozłowski z Urzędu Gminy i Miasta w Kleczewie. Natomiast jeżeli chodzi o Klub Bilardowy, 

będzie to już robił M-GOK w Kleczewie. Jeżeli chodzi o Klub Pod Palmę, była informacja na 

stronie Gminy Kleczew.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Nie zauważyłem informacji akurat na BIP-ie, gdzie zawsze 

te informacje były. Mogę się mylić, nie twierdzę że nie, ale takiej informacji na BIP-ie nie było. 

Nie było też takiej informacji w miejscu, gdzie  zawsze takie informacje powinno się umieszczać. 

Jest do tego odpowiednia strona, tym bardziej, że chodzi o transparentności                                          

i przejrzystość. A Pan Andrzej Kozłowski podejmował decyzje sam? Nagle nie przyszedł i nie 

powiedział: „robimy ogłoszenie ofertowe”. Ktoś mu to ogłoszenie kazał zrobić. Dlatego chcę 

zapytać.  

Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Anna Skórzewska, cyt.: Decyzja oczywiście była 

odgórna. Pan Andrzej jest pracownikiem, który wykonał to polecenie na nasze zlecenie. Tak jak 

Pani dyrektor tutaj już wcześniej mówiła, mamy obowiązek wysłać zapytanie ofertowe do 

minimum trzech przedsiębiorców. Możemy ich wybrać dowolnie, nie jest to niczym 

obwarowane. Zapytania poszły również tutaj do przedsiębiorców lokalnych z terenu gminy 

Kleczew. Natomiast tak jak mówię, przede wszystkim ta informacja była zamieszczona na 

stronie, tak żeby nikt nie mógł zarzucić, że nie mógł się z tą informacją zapoznać. Jeżeli będzie 

zapytanie ofertowe na Klub Bilardowy, to tak jak Pan Krzysztof publicznie powiedział, że jest 

potencjalnie zainteresowany, ja osobiście dopilnuję, żeby takie zapytanie było wysłane również 

do Pana.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Dokładnie którego dnia na Gminie Kleczew pojawiła się 

informacja o zapytaniu ofertowym?  

Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Anna Skórzewska, cyt.: Sekundkę, prześledzę 

stronę. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: To ja może pomogę, 16 maja. Jedna rzecz mnie tylko 

zastanawia i oczywiście nie jest to w żaden sposób zarzut czy cokolwiek. 24 kwietnia Pan 

Piątkowski na swoim profilu społecznościowym na Facebooku ogłasza informację, że przejmuje 
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Klub Pod Palmą i będzie przeprowadzał tam organizację wydarzeń i imprez. Jednocześnie         

24 kwietnia informuje społeczeństwo i przedsiębiorców, że mogą wykupić u niego miejsca 

banerowe, reklamowe. No to teraz jest to sytuacja taka dosyć patowa.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Dość poważny zarzut się tutaj 

pojawił, więc pozwoli Pan, że się do tego odniosę. Pan Piątkowski interesował się organizacją 

Dni Kleczewa od kilku lat. Natomiast zawsze organizowane one były przez M-GOK                         

w Kleczewie. Jeżeli chodzi o tą organizację, przed sekundą Pani kierownik powiedziała, że my 

jesteśmy w stanie wydzierżawić to dowolnej osobie bez jakiegokolwiek rozeznania, na okres 

trzech miesięcy, ale tak nie działamy. Pan Piątkowski był zainteresowany i szczerze mówiąc, 

zrobił rozeznanie rynku.  Doskonale wiedział, że ludzie o Maltę się bić nie będą, to nie są Tręby. 

Natomiast, żeby nie musieć później słuchać tego typu zarzutów, że burmistrz po znajomości 

komuś wydzierżawia, a jeszcze nie wiadomo ile z tego dostał, zrobiliśmy zapytanie ofertowe. 

Umieściliśmy na stronie internetowej, każdy mógł się do tego odnieść. To, że Pan Piątkowski 

na swoim Facebooku coś napisał…on mógł sobie napisać wszystko. Natomiast, gdyby wpłynęła 

oferta korzystniejsza, on by tego po prostu nie dostał. Zaoferował 20.000,00 zł- to jest więcej 

niż otrzymujemy na Trębach. A każdy kto chociaż raz był na Trębach i raz był na Malcie jest      

w stanie ocenić sobie potencjał jednego i drugiego miejsca. Więc zależy mi przede wszystkim 

na przejrzystości. Żeby nikt nie musiał mi wytykać jakiś dziwnych rzeczy, że nie wiadomo co my 

tam kombinujemy. Było zapytanie ofertowe, zaproponował takie pieniądze, których nie 

dostaliśmy nawet za Tręby. Jestem bardzo zadowolony z tej kwoty i dlatego to miejsce w tej 

chwili obsługuje.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Dziękuję za wyczerpującą odpowiedź. Trzeba jednak zawsze 

pamiętać Panie burmistrzu, że gmina to nie tylko słupki finansowe, ale przede wszystkim               

w pierwszej kolejności również ludzie. Niekoniecznie chodzi o mnie. Ale Pana rolą oczywiście 

jest pilnować tych słupków finansowych. Jeszcze tylko się zastanawiam i nie jest to też forma 

złośliwości, że może kiedyś poznam tą tajemnicę, bo pamiętam, że jak dyrektor Dobrzycki, 

powiedział, żeby przekazać może Maltę w ręce prywatne, bo jest to jednak trudne i specyfika 

tego miejsca, to Pan burmistrz wtedy nie był za tym. A jednak pojawiła się informacja, jak 

przyszła Pani dyrektor Siupa ( ja też nie mówię personalnie w żaden sposób). Ja nie mam okazji 

z wami porozmawiać, bo w ostatnich miesiącach troszeczkę inaczej, w innych kwestiach 

prowadziliśmy rozmowy. Ale nie trzeba tu argumentować. Pani dyrektor znalazła odpowiednie 

argumenty, które przekonały Pana burmistrza do tego, że to miejsce może świetnie 

funkcjonować, może na siebie zarabiać, nie musimy dawać tej wartości dodanej. Tą wartość 

dodaną dadzą przedsiębiorcy i to jest piękne i to cenię. Tu zakończmy akurat ten temat myślę.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Jedna ważna rzecz. W zeszłym 

roku działo się na Malcie, przy czym nie mam niestety tych danych, bo musiałbym je zaciągnąć 

z Centrum Usług Wspólnych. Jeśli dobrze pamiętam to około 60.000,00 zł było na minusie,          

z policzeniem wszystkich kosztów, łącznie z osobowymi. W tym momencie, skoro nie prowadzimy 

tam działalności, to wydatki wynoszą zero. Mamy za to  wpływ 20.000,00 zł. Czyli różnica 

wynosi 80.000,00 złotych na tym, że Maltę oddaliśmy w ręce prywatne. Ja rozumiem, był pan 

emocjonalnie związany z tym miejscem, więc uważa pan, że wtedy było lepiej. Ja nie ukrywam, 

przy wielu imprezach naprawdę aż klaskałem, bo byłem zachwycony, bo to trzeba panu oddać, 

potrafi pan narobić zamieszania wokół tego, za co się pan bierze, więc szacunek za to. Jest to 

bardzo przydatne, jeżeli chodzi o organizację imprez, ale to mieszkańcom pozostawiam pod 
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ocenę, jak Malta funkcjonuje teraz i zobaczymy, jak to będzie wyglądało w przyszłym roku. 

Jeszcze decyzji żadnej nie podjąłem. Dziękuję.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski, cyt.: Chcę na koniec przeczytać informacje pana dyrektora 

Zbigniewa Dobrzyckiego odnośnie moich dwóch lat pracy, bo z tego co pamiętam, to w statucie 

jest coś takiego, że po dwóch latach pracy (byłem tam znacznie dłużej, ale co dwa lata jest 

wystawiana opinia), która została wystawiona 2 stycznia 2023 roku. Nie wiem, czy pan dyrektor 

wtedy był świadomy, czy nie był świadomy, że nie będzie już dyrektorem. Jak z nim 

rozmawiałem, powiedział mi, że oczywiście z pełną świadomością to wystawia, bo tak moja 

praca wyglądała w poprzednich latach. Nie będę tu się odnosił do jakiejś sumienności, 

bezstronności, planowania organizacji pracy, postawy etycznej, czy znajomość odpowiednich 

przepisów. Wszędzie są komplety, ale najważniejsze dla mnie jest podsumowanie za ten rok, 

który nie otrzymałem nagrody i to we mnie siedzi. Jest mi żal. Naprawdę, mimo wszystko. Ja 

się nie boję o tym mówić. Jest mi przykro, że tej nagrody nie otrzymałem, bo ja zwyczajnie na 

tę nagrodę naprawdę zasłużyłem. Jeśli popełniałem gdzieś błędy, to się przyznaję                                

i przyznawałem zawsze się do tego. Bo nikt z nas nie jest idealny. Ja też nie jestem i powiem 

więcej. Nigdy nie chcę być idealny, bo jeżeli ktoś jest idealny, to znaczy, że jest wykuty w fałszu. 

„Wykonywał wszystkie obowiązki wynikające z opisu stanowiska pracy w sposób często 

przewyższający oczekiwania. W razie konieczności podjął się wykonywania zadań 

dodatkowych, wykonał je zgodnie z ustalonymi standardami. W trakcie wykonywania 

obowiązków stale spełniał wszystkie kryteria oceny.” Nawet kiedy była pandemia, kiedy 

wszystko stało, ja szukałem rozwiązań. Zresztą ktoś mi za to płacił, a dzisiaj mogę powiedzieć 

jedną rzecz. Lepiej przyjść czasami do pracy, zrobić coś na pół gwizdka, może na jedno wyjdzie. 

Ja myślę, że zakończymy tą polemikę. Ja też już nie chcę w żaden sposób tutaj się do niczego 

odnosić, zamknąć te wszystkie sprawy. Powiem więcej nawet. Dzisiaj powiem to publicznie. Nie 

zamierzam również żadnych komentarzy już wpisywać na Facebooki, bo po co? Chciałem tylko 

pokazać, jak to wszystko może działać. Jak jedna czy druga strona coś powie, a później idzie 

nieodpowiedni przekaz, na przykład w społeczeństwie. Po co to robić? Można było się 

normalnie pożegnać. A przeżyliśmy wiele pięknych chwil, sytuacji. Ja chcę podziękować za 

danie mi szansy, za te wszystkie lata. Mogliśmy sobie podać rękę, powiedzieć dziękuję w sposób 

cywilizowany. I panie burmistrzu, jeszcze taka jedna rzecz, już pomijając to, że miałem 

pozdrowić kolegę Piotrusia z Anglii, bo koniecznie na to czeka. Piotrek, pozdrawiam Cię 

serdecznie. Albo dobra, ugryzę się w język, ale to nie chodziło o pana burmistrza. Dziękuję za 

współpracę, za te wszystkie lata. Szanownym Radnym, również za środki finansowe, które 

przekazywali. Dziękuję wam za to wszystko.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Ja również dziękuję,                       

a korzystając z okazji chciałbym mieszkańcom przypomnieć, że Dni Kleczewa i Dożynki już         

w ten weekend. Zaczynamy w piątek o 21.30 kinem plenerowym na Kleczewskiej Targowicy,       

a w sobotę o godzinie 16.00 zaczynamy Dni Kleczewa. W niedzielę o godzinie 14.00 

rozpoczynamy Dożynki Gminne mszą świętą, a później korowodem pięknym przejdziemy na 

plac targowy w Kleczewie, gdzie będziemy mam nadzieję bez konieczności używania parasoli 

wspólnie świętować, więc serdecznie wszystkich mieszkańców, sołtysów, państwa radnych              

i zaproszonych gości zapraszam. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak, cyt.: Przepraszam, że dopiero teraz, ale nie chciałem 

przerywać koledze Krzysztofowi jego wypowiedzi. Natomiast z tą wypowiedzią mam też jedną 

taką dygresję. Bo tak jak tutaj padło odnośnie tego zapytania ofertowego na Maltę, że nie 
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musieliśmy robić, jeżeli dzierżawa jest do trzech miesięcy i właściwie „pro forma” zrobiono 

tylko to zapytanie. Tak na przyszłość: ta „pro forma” moim zdaniem za krótko trochę trwała, 

bo tylko cztery dni robocze. Jaki porządny przedsiębiorca zaplanuje swój biznes, jeżeli się 

dowie, że coś może trzeba zrobić czy zatrudnić ludzi, czy jakiś sprzęt kupić, w ciągu czterech 

dni roboczych? To troszeczkę mało czasu, żeby tu jednak sprawiedliwie było, żeby miał równe 

szanse startować w tej ofercie. Także ta „pro forma”, gdyby coś takiego było (żartobliwie mówię 

oczywiście), to trzeba trochę więcej czasu dać, żeby się inni mogli przygotować, może byłoby 

sprawiedliwiej wtedy. Dziękuję.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski po raz kolejny powtórzył, że 

wszystko zostało zrobione tak, aby zachować wszelką przejrzystość i transparentność.  

Informacja została umieszczona na stronie internetowej oraz wysłana e-mailem do 

przedsiębiorców. Każdy miał jednakowy czas na  przygotowanie oferty. Na koniec poprosił, 

aby nie roztaczać aury jakichś nieprawidłowości nad czymś, co zostało zrobione                                

i przygotowane zgodnie z literą prawa.  

Na powyższym dyskusję zakończono. 

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXIX sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                            Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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